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Trafikudvalget har i brev af 24. januar 2011 stillet mig følgende spørgsmål 587
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 587:

"Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt det er fremmende for den kollektive 
trafiks tiltrækning og renommé, at Svendborgbanen, der gennem en længere 
årrække har været ramt af problemer, ved et udbud vil blive udsat for nye pro-
blemer."

Svar:

Jeg opfatter det stillede spørgsmål som et politisk indlæg fra spørgeren, som 
ønsker at gøre opmærksom på, at spørgeren er af den opfattelse, at udbud au-
tomatisk medfører forringelser.

Jeg tager spørgerens holdning til efterretning, men undrer mig dog over, at 
spørgeren i spørgsmål 586 kan henvise til den ”gode regelmæssighed på hele 
strækningen Svendborg-Odense-Fredericia” og samtidig i spørgsmål 587 anfø-
rer, at Svendborgbanen ”gennem en længere årrække har været ramt af pro-
blemer”. Herudover har jeg ikke yderligere bemærkninger.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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